
MONDELINGE VRAGEN / VRAGENUURTJE ex artikel 38 Reglement van Orde 

 
Er komt geen snelle trein van de Randstad naar Leeuwarden en Groningen. Op 11 april 
heeft het kabinet bekend gemaakt dat ze kiest voor invoering van het beveiligingssysteem 
ERTMS op grote delen van het spoor in de Randstad en andere delen van Nederland. 
Noord-Nederland (Leeuwarden en Groningen) worden helaas niet genoemd. De 
ChristenUnie is hier zeer teleurgesteld over. Vooral omdat er eerder signalen waren dat het 
Rijk na aandringen van de Noordelijke colleges serieus wilde kijken naar invoering van 
ERTMS richting het noorden. 
 

Gericht aan 
GS/gedeputeerde 

 

Vraag / Vragen 1. Hoe kan het dat het noorden, ondanks eerdere positieve 
geluiden, nu geen deel uitmaakt van de huidige 
spoormaatregelen van het kabinet? 
 

 2. Heeft u er werkelijk alles aan gedaan om ERTMS ook op het 
spoor richting het noorden te krijgen? Waar blijkt dat uit? 
 

 3. Bent u het met de ChristenUnie eens dat verhoging van de 
snelheid van de treinen naar het noorden belangrijk is voor 
woon- en werkaantrekkelijkheid van het gebied, en dus voor de 
economie? Hoe verklaar u het dat het kabinet niet wil investeren 
in de woon- en werkaantrekkelijkheid van het noorden? 
 

 4. Wat gaat u eraan doen om ervoor te zorgen dat het noorden 
alsnog in aanmerking komt voor de spooraanpassingen met 
ERTMS?  

 

 5. In hoeverre trekt u hierin op met de andere noordelijke 
provincies? 

 

Indiener(s) (fractie / naam / handtekening) 
ChristenUnie, Anja Haga 
 

Datum 23 april 2014 

 


